
Els organitzadors vam compartir amb els
corredors moments tan emotius com la sortida
de la prova, a l'hora de canviar de cursa i
l'arribada de figures tan conegudes com Iván
Espílez, del club Medilast, guanyador absolut de
la cursa i primer en la categoria masculina amb
un temps d"l:01:25. La triatleta Eva Ledesma,
del club Medilast.va ser la guanyadora en
categoria femenina amb un temps d"l:09:11, i
Xavier Galindo, corredor d'enduro, va volen fer
pinya també amb aquesta iniciativa fent un
tempsd'1:15:41.

Categoria masculina
1 r. Iván Espílez de Lleida
2n. Daniel Cremades Arroyos d'Osca
3r. Xavier Bellon Solanes de Vinaixa

Els guanyadors de la DUATLÓ curta van ser:
Categoria femenina
1 a. Júlia Pujol Diaz de Lleida
2a. Sara López Alcaina d'Alpicat
3a. Marina Vallara Aliò d'Alpicat

Els guanyadors de la DUATLÓ llarga van ser:

Categoria femenina
1 a. Eva Ledesma de Lleida
2a. Sabina Moreno Garrido de Lleida
3a. Conxita Terrón Prieto d'Alpicat



Categoria masculina
1 r. Ivan Bailach Vidal de Barcelona
2n. Marc Pascual Terrón d'Alpicat
3r. Carlos Peralta Martín d'Alpicat
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Aquesta cursa no s'hauria pogut fer
sense el supoert econòmic i humà de
l'Ajuntament d'Alpicat, així com dels més de 50
voluntaris que van col·laborar-hi.

Poblacion s dels corredor s

D'altra banda, cal agrair el suport i patrocini de:
Diputació de Lleida, Consell Comarcal del
Segrià, Consell Català de l'Esport, Vilatel, grupo
Eizasa, Barrera, medilast sport, Merda
Estructuras, Estrategias promocionales
PGNavarro, Unipreus, Arnó, Ceràmiques Palau,
Frutalpi, Alpeva, Forn de pa Vila, Fruites i
Verdures Jordi Gallo, Ludoteca Tren Màgic,
Plusfresc, Champion Horse. Ibercaja, Caixa de
Penedès; afegint-se a última hora les empreses
del municipi com; EngiSystem Technology,
Serviart, Ganados Casals, Excavacions Xato,
Jovefar, Fergat

És curiosa l'expectació que aquesta cursa ha
despertat. Si entreu a internet, un munt de
corredors la comencen a nomenar com a
referent i ja es preparen per l'any vinent animant
l'organització i felicitant-los per aquesta
iniciativa. Una frase curiosa escrita per un
internauta en un fòrum diu: "La cursa ha esta
genial, ben organitzada i amb gent preocupada
pels corredors. Espero que tingui continuïtat ja
que val la pena, llàstima de la boira pixanera. En
definitiva, que m'ha semblat una cursa molt
bona i que l'any que ve allí estaré per intentar fer-
lo millori disfrutar."

Gaudeix d'aquest petit recull fotogràfic de la
festa i APUNTA'T A FER ESPORT!

Lourdes  Martínez  Garcia
Regidoría  d'Esports


